
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 31
Forslag til lov om ændring af lov om jagt og vildtforvaltning. (Styrkelse af vildt-
udbytteindberetning m.v.).
Af miljøministeren (Kirsten Brosbøl)

Spørgsmål 6
Vil ministeren oplyse, hvor stort et beløb den danske stat er gået glip af fordi
Naturstyrelsen ikke, som loven på nuværende tidspunkt tilsiger, har anmeldt
de jægere, som ikke har indberettet vildtudbytte, og som dermed kunne have
fået en bøde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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